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STAROSTA
POWIATU NOWOMIEJSKIEGO

za pośrednictwem Przewodniczącego 
Rady Powiatu Nowomiejskiego

Treść zapytania:

1. Proszę o przedstawienie bieżącej sytuacji finansowej Szpitala 
Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim.

2. Proszę o przedstawienie stanu rozmów/decyzji w sprawie podpisania 
umów Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim 
z Narodowym Funduszem Zdrowia na ryczałty w 2019 roku.

3. Proszę o przedstawienie stanowiska Ogólnopolskiego Związku 
Pracodawców Szpitali Powiatowych w sprawie podpisywania umów z 
NFZ na ryczałty w 2019 roku.

Uzasadnienie:

Z uwagi na trudną sytuacje finansową Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim oraz wniesione w 2018 roku przez Powiat Nowomiejski jego 
dofinansowania w łącznej kwocie 1,5 min zł oraz wkład niepieniężny w postaci 
aportu na kwotę 7 744 000,00 zł konieczne jest bieżące monitorowanie sytuacji 
finansowej Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o. 
- dlatego też jako przewodniczący Komisji Budżetowej wnoszę o przekazanie 
Radnym Powiatu Nowomiejskiego informacji zgodnie z wskazanymi wyżej 
pytaniami.

Forma udzielenia odpowiedzi: ustna w czasie sesji


